
  
 
 
 

 

 

 

Interpellation till Ordförande hälso- och sjukvårdsnämnden 

Vad händer med Ljusne hälsocentral? 

Vi har under hösten mötts av oroande uppgifter, att det privata bolaget 
som driver Ljusne hälsocentral avser att avveckla sin verksamhet i 
Ljusne. Men ljusneborna uttrycker tvärtom att det finns ett stort behov 
av en hälsocentral kvar på orten, dels för att säkra en jämlik och 
tillgänglig vård lokalt, dels för att Söderhamns kommun har utsett Ljusne 
till ett kommundelscentrum som ska vara en av noderna i utvecklingen 
av Söderhamn. 

Min fråga är därför: 

Kommer Region Gävleborg att lyssna till ljusnebornas vädjan om en 
jämlik och tillgänglig vård, genom att säkra förekomsten av en 
regiondriven hälsocentral i Ljusne? 
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